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 پایان قصه خالدآبادی و استقلال
جدایـــی محمدرضـــا خالدآبـــادی، دروازه بـــان ذخیره 

اســـتقلالی ها هـــر لحظـــه جدی تر می شـــود.
خالدآبادی که بین دو راهی اســـتقلال و پرســـپولیس 
قـــرار گرفتـــه بـــود، در نهایت شـــاگرد نکونام شـــد اما 
فرصـــت چندانی برای حضور در دروازه اســـتقلال پیدا 
نکـــرد و با محرومیت حســـینی، فقط در بـــازی مقابل 

تراکتـــور در ترکیب آبی ها قـــرار گرفت.
با این شـــرایط او حالا دنبال جایی اســـت تـــا به تیمی 
برود که فرصت بیشـــتری برای ارائه خود داشته باشد 
و اینطـــور بـــه نظر می رســـد که پایـــان او در اســـتقلال 

است. نزدیک 

 

محمدی بهترین مهاجم استقلال
مهـــرداد محمـــدی، مهاجـــم اســـتقلال بـــا عملکـــرد 
خوب خـــود فصل را به بهترین شـــکل ممکن پشـــت 
ســـر گذاشـــت. او با 8 گل خود در این فصـــل بهترین 
عملکـــرد را بین مهاجمان داشـــت و همیـــن موضوع 
هم باعث شـــده اســـت تا مدیران اســـتقلال به دنبال 

تمدید قرارداد او باشـــند.
همچنیـــن بلانکو بـــا 6 گل و آرمان رمضانی بـــا 3 گل از 
مهاجمان تأثیرگذار این فصل اســـتقلال بودند. نکته 
جالـــب اما عملکـــرد کوین یامـــگا و آرمین ســـهرابیان 
اســـت که با 4 گل تأثیـــر زیادی در نایـــب قهرمانی این 

فصل اســـتقلال داشتند.

 

مربی بارسا در راه استقلال
باشـــگاه اســـتقلال بـــه دنبـــال جـــذب یـــک دســـتیار 
اســـپانیایی برای نکونام است. در حالی که قبل از این 
اعلام شـــده بود به احتمال زیـــاد دو نفر از اعضای کادر 
اســـتقلال از جمع آبی هـــا جدا خواهند شـــد، حالا به 
نظر می رســـد این مربی اســـپانیایی که سابقه فعالیت 
در باشگاه بارســـلونا را داشته اســـت جایگزین یکی از 

این دو نفر می شـــود.
قبل از این هم یوســـو سســـما اســـپانیایی بـــه عنوان 
مربی بدنســـاز ســـابقه حضـــور در نیمکت اســـتقلال 

داشت. را 

 

شایعات پشت مجوز حرفه ای 
 ایـــن روزها شـــایعات زیـــادی مبنـــی بر احتمـــال لغو 
مجوز حرفه ای اســـتقلال به گوش می رسد. در چنین 
شرایطی زارعی مســـئول کمیته صدور مجوز حرفه ای 
در ایـــن باره اعـــلام کرده اســـت که در حـــال پیگیری 
ایـــن موضوع هســـتند تا با بررســـی شـــواهد و مدارک 
از وقوع چنیـــن اتفاقـــی جلوگیری کـــرده و تصمیمی 
درســـت در این بـــاره بگیرنـــد. این شـــایعات از زمانی 
مطرح شـــد کـــه خانـــی، عضو ســـابق هیـــأت مدیره 
باشـــگاه اســـتقلال در رســـانه ها به جدل با ســـمیعی 
پرداخـــت و مدعی شـــد مجـــوز حرفه ای اســـتقلال با 

مشـــکلاتی مواجه است. 

طلسم بی سرپرستی استقلال را بشکنید
ســـریال تغییرات سرپرســـت اســـتقلال در فصل قبل 
پایانـــی باز داشـــت. آبی ها کار خود را در لیگ بیســـت 
و ســـوم با سرپرســـتی علی ســـامره شـــروع کردند اما 
اختلافـــات جواد نکونام با او باعث شـــد تـــا خیلی زود 
پایش از باشـــگاه بریده شـــود. بعـــد از ســـامره این بار 
قرعـــه به نـــام نصـــرالله خواجه گیـــری افتاد کـــه البته 
عمـــر سرپرســـتی او هم کوتاه بـــود و با برکنـــاری علی 
خطیر، سرپرســـت منتخب او هم کنـــار رفت. با رفتن 
خطیر و آمدن فرشـــید ســـمیعی به عنوان سرپرســـت 
مدیرعاملی استقلال، او در اولین حکم مدیریتی خود 
دســـت روی آتیلا حجازی فرزند اســـطوره فقید آبی ها 
گذاشت تا هرچه زودتر اســـتقلال سروسامان بگیرد.

همیـــن موضوع هم باعث شـــد حجازی کـــه در ترکیه 
زندگـــی می کـــرد خیلـــی زود به ایـــران بیایـــد، هرچند 
آمدنش گـــره ای از اســـتقلال باز نکرد چراکـــه او فقط 
روی کاغـــذ سرپرســـت اســـتقلال مانـــد و بـــه دلایلـــی 
نامعلـــوم مجـــوز نشســـتن روی نیمکـــت آبی هـــا را در 
هفته هـــای پایانی نگرفت تا اســـتقلال فصـــل را بدون 

سرپرســـت تمام کند.
بـــه نظـــر می رســـد اختلافـــات و تصمیم گیری هـــای 
شـــتابزده یقـــه اســـتقلال را در فصلـــی کـــه گذشـــت 
چســـبید و باعث شـــد که باشـــگاه در طول یک فصل 
3 سرپرســـت عـــوض کند؛ اتفاقـــی که اصلاً در شـــأن 
باشگاه بزرگی مثل اســـتقلال نبوده و حالا باید فکری 
در این بـــاره کرد بلکه اســـتقلال هم رنگ سرپرســـت 

را به خـــود ببیند.
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ز  ا خطیـــر  علـــی  ی  ر کنـــا بر ز  ا بعـــد 
مدیرعاملی اســـتقلال، به نظر می رســـد 
مجدداً این باشـــگاه فصل نقل وانتقلات 
را مثـــل ســـال گذشـــته در بلاتکلیفـــی 
مدیریتـــی ســـپری خواهـــد کـــرد و این 
موضـــوع قطعـــاً می توانـــد در نتایج این 
تیـــم برای فصل آینده تأثیر گذار باشـــد. 

درحالی کـــه رقبا مشـــغول تـــدارک یک 
پنجره نقل وانتقالات قدرتمند هستند، 
اســـتقلال هنـــوز هیـــأت مدیـــره اش را 
تکمیـــل نکـــرده، مدیرعامـــل نـــدارد و 
وضعیـــت نیمکـــت مربیگـــری اش هم 
هنوز کاملاً مشـــخص نیست. به همین 
بهانه با حســـن روشـــن پیرامون آخرین 
وضعیت تیم اســـتقلال همکلام شدیم.

درچند روز گذشته در مورد آینده 
همکاری استقلال با نکونام دچار 
دودستگی شدند، نظرتان در این 

خصوص چیست؟
متأســـفانه این روز ها هرکس بر اساس 
رفاقتـــش بـــا اشـــخاص، یـــک جبهـــه 
می گیـــرد کـــه در نکته اول بایـــد بگویم 
موضعگیـــری نبایـــد شـــخصی باشـــد. 
ضمـــن اینکـــه از رســـانه ها خواهـــش 
می کنم بین اســـامی تمایز قائل شوند، 
مثـــل آقای جبـــاری که بزرگ اســـتقلال 
اســـت. چند وقت پیش آقـــای ضیایی 
کـــه بســـیار انســـان خوبـــی اســـت، به 

عنوان ریاســـت آکادمی بـــا بنده تماس 
گرفـــت تـــا اجـــازه بگیـــرد و بنـــده به او 
گفتم »شـــما آدم بســـیار خوبی هستی 
امـــا از ما نیســـتی، حـــالا که بـــه عنوان 
ریاست آکادمی انتخاب شدی، حداقل 
بـــرای مربیـــان آکادمـــی ســـراغ افـــراد 
متفرقه نرو و از پیشکســـوتان استقلال 
انتخاب هایـــت را انجـــام بده کـــه دقیقاً 
برخـــلاف حـــرف من عمـــل کـــرد.« در 
کل می خواهـــم بگویـــم که مـــن با تمام 
پیشکسوتان اســـتقلال رفاقت دارم اما 
این طـــور نمی شـــود کـــه هرکـــس نظر 

شـــخصی خـــودش را بگوید.
به نظر شما این دودستگی، فضا را 

برای همکاری نکونام با استقلال تحت 
تأثیر قرار نمی دهد؟

ابتـــدا باید در خصوص رفتـــن یا ماندن 
نکونام بگویم کـــه طبق آن چیزی که ما 
می دانیم، جـــواد نکونام قراردادی ســـه 
ســـاله با اســـتقلال دارد، اگـــر بخواهیم 
ادامـــه دهیم یـــا برکنارش کنیـــم، باید 

ابتـــدا هیـــأت مدیره تشـــکیل شـــود تا 
آنهـــا مدیرعامـــل انتخاب کننـــد و بعد 
ایـــن مدیرعامل در خصوص ســـرمربی 

تیمـــش تصمیم گیـــری کند.
چطور می شود از بروز این 

اختلاف نظر ها جلو گیری کرد؟
باشـــگاه باید یـــک کمیته فنـــی 20 یا 25 
نفـــره تشـــکیل دهد، بـــا افـــرادی مانند 
بازیکنـــان و کادرفنـــی قـــرارداد رســـمی 
امضا کنـــد و بعد این کمیته در خصوص 
بحث فنی تیم اســـتقلال تصمیم گیری 
کنـــد. وقتی ایـــن افـــراد تحت قـــرارداد 
باشـــگاه باشـــند دو خوبـــی دارد؛ اول 
اینکه اطمینان شـــغلی بـــرای آنها وجود 
دارد و بـــا خیال راحـــت می توانند به کار 
خـــود مشـــغول شـــوند و دوم اینکه این 
افراد نســـبت بـــه تصمیمات خـــود باید 

پاســـخگو باشند.
با این تفاسیر به نظر می رسد که 

استقلال این فصل هم اوضاع خوبی 
در پیش نخواهد داشت.

اســـتقلال با این فرمان از فصل گذشته 
هـــم بدتـــر خواهـــد بـــود؛ اکنـــون هنوز 
هیأت مدیره توسط هلدینگ مشخص 
نشـــده، جنگ قدرت بـــرای مدیرعاملی 

وجود دارد. 
مدیـــران  بـــه  اســـت  ســـال   20 مـــن 
می گویـــم، اگـــر پرســـپولیس در ایـــن 
ســـال ها موفـــق بـــوده بـــه ایـــن دلیـــل 

است که اتفاقات باشـــگاه به بیرون درز 
نمی کند و درون باشـــگاه حل می شـــود 
امـــا اســـتقلال همیشـــه برخـــلاف این 
موضوع عمـــل می کند. اگـــر خبرچینی 
در اســـتقلال تمـــام شـــود، موفقیت ها 
هـــم یکـــی بعـــد از دیگـــری می آیـــد. تا 
 زمانـــی کـــه ایـــن وضـــع باشـــد، امیدی 

نیست.

به ضیایی گفتم از ما نیستی

روشن: دلیل نتیجه نگرفتن استقلال خبرچینی است

گفت و گو

فائزه زمانی
روزنامه نگار
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فوتبال دوســـتان ایرانـــی احتمـــالاً محمـــد 
حســـین ضیایـــی را با باشـــگاه صبـــا باتری 
کـــه بعـــداً بـــه صبای قـــم تغییـــر نـــام داد، 
او چنـــد فصـــل ســـرمربی  می شناســـند. 
صبـــای قـــم بـــود و نتایـــج خوبـــی بـــا این 
تیـــم گرفـــت و حتـــی در لیـــگ قهرمانـــان 
آســـیا هم حضـــور پیدا کـــرد اما ایـــن روزها 
نـــام او دوبـــاره مطـــرح شـــده چرا کـــه این 
چهـــره فوتبـــال کشـــورمان حالا بـــه عنوان 
 مدیـــر آکادمـــی باشـــگاه اســـتقلال انتخاب 

شده است.
انتصاب محمدحســـین ضیایی بـــه عنوان 
مدیـــر آکادمـــی باشـــگاه اســـتقلال از ایـــن 
جهـــت کـــه معمـــولاً باشـــگاه های بـــزرگ 
 کشورمان از یک پیشکســـوت کارنامه دار در 
این پســـت مهم اســـتفاده می کنند، بسیار 

غیرمنتظـــره و برای خیلی هـــا عجیب بود.
اگرچـــه در دنیای فوتبال مـــدرن اولویت بر 
داشتن تخصص اســـت، اما انتخاب ضیایی 
با انتقادات برخی از پیشکســـوتان استقلال 
همـــراه بود و به نظر می رســـد هنـــوز هم در 
فوتبـــال ما این مســـأله جا نیفتاده اســـت. 
در همیـــن راســـتا به ســـراغ مدیـــر آکادمی 
اســـتقلال رفتیم تـــا از برنامه هایـــش برای 

فصل آینده مطلع شـــویم:
 

به عنوان رئیس آکادمی چه برنامه هایی را 
برای استقلال در پیش دارید؟

ابتدا باید عرض کنم که بســـیار خوشحالم 
در خدمت باشـــگاه اســـتقلال هستم، برای 
موفقیت اســـتقلال در آکادمـــی برنامه های 
بســـیار خوبی داریم اما هنوز چیزی قطعی 
نشـــده چرا که باید ابتدا وضعیت مدیریتی 
باشـــگاه مشـــخص شـــود تـــا بتوانیـــم برای 
رده های مختلـــف ســـرمربی انتخاب کنیم 

و کادرفنی آنها را تشـــکیل دهیم.
این موضوع چه زمانی نهایی خواهد شد؟

ان شـــاءالله قـــرار اســـت بعـــد از مشـــخص 
شدن تکلیف سرنوشـــت مدیریتی باشگاه، 

در هفتـــه آینـــده وضعیـــت نهایـــی آکادمی 
را مشـــخص کنیـــم و بعد از رســـمی شـــدن 
ایـــن موضـــوع، در یـــک مصاحبـــه مفصـــل 
برنامه های خودمان را بـــه اطلاع هواداران 

باشـــگاه اســـتقلال می رسانیم.
انتصاب شما با اعتراض برخی از 

پیشکسوتان همراه شد، از جمله آقای 
روشن که در مصاحبه ای گفتند آقای 

ضیایی را از استقلال نمی دانم، نظرتان در 
این خصوص چیست؟

من بـــرای آقای روشـــن بـــه عنـــوان بزرگتر 
باشـــگاه اســـتقلال احتـــرام ویـــژه ای قائل 
هســـتم، نه تنها ایشـــان بلکه حـــرف تمام 
پیشکســـوتان را روی چشـــمم می گـــذارم 
چـــرا که خـــودم را جزئـــی از آنهـــا می دانم. 
مطمئن باشـــید بـــرای اداره آکادمـــی هم از 
نظرات ارزشمند بزرگان آن باشگاه استفاده 

خواهیـــم کرد.

آکادمی از هفته آینده شروع به کار می کند

ضیایی: خودم را عضوی از 
خانواده استقلال می دانم

سؤال و جواب

محمدرضا رحیم پور
خبر نگار

 سیاســـت گذاری های مدیران باشـــگاه اســـتقلال نســـبت به فصل قبل 
تغییـــرات گســـترده ای خواهد کـــرد و با توجه بـــه اینکه از ایـــن پس قرار 
اســـت هلدینگ خلیج فـــارس همه هزینه هـــای اســـتقلال را بدهد، در 
تأمیـــن منابع وســـواس شـــدیدی به خـــرج داده خواهد شـــد تـــا پولی 
بی حســـاب و کتاب بـــه بازیکنی داده نشـــود و در عین حـــال بودجه ها 
مصـــروف بازیکنانی شـــود کـــه از لحاظ فنـــی در حد و اندازه اســـتقلال 

. هستند
یکی از مهم ترین دلایلی که ســـبب شـــده اســـتقلال در ســـال های اخیر 
جام هـــای متعددی را از دســـت بدهد، نداشـــتن بازیکنـــان تأثیر گذار یا 
بـــه اصطلاح ســـتاره بـــوده؛ نه اینکـــه اســـتقلال از بیخ و بن از داشـــتن 
چنیـــن ویژگی محروم باشـــد، این طور نیســـت. اســـتقلال بـــه هرحال 
بازیکنـــان تأثیرگـــذاری ماننـــد قایـــدی، حســـین زاده و چند تـــن از این 
دســـت بازیکنان در خدمت داشـــته اما این تعداد بازیکن برای قهرمانی 
کافـــی نبوده و به همین دلیل بارها آبی ها در رســـیدن بـــه جام قهرمانی 

محـــروم مانده اند.
رویکـــرد مدیران کنونی اســـتقلال نیز به همین دلیل تغییـــر کرده و آنها 
قصـــد دارند به جـــای هزینه بـــرای بازیکنان متوســـط و معمولی ســـراغ 
بازیکنانـــی برونـــد کـــه از نظر فنی عیـــار قابل توجهی داشـــته باشـــند. 
طرحـــی در میان مدیران جدید باشـــگاه اســـتقلال شـــکل گرفته که به 
جای تعـــدد خرید ها بـــه ســـراغ بازیکنان شـــاخص برونـــد و خریدها را 
محـــدود بـــه جذب همیـــن بازیکنان کننـــد و در کنـــار آنهـــا از بازیکنان 

جوان تـــر و آینده دار بهـــره بگیرند.
بدون تعـــارف نمی توان آینـــده ای را بـــرای بازیکنانی همچـــون رضاوند، 
نیک نفـــس، رمضانی، ســـلمانی و... کـــه امتحان خود را در این باشـــگاه 
پـــس داده انـــد متصـــور بـــود و اســـتقلال نباید بودجـــه خـــود را صرف 
بازیکنانـــی کننـــد که در عمـــل بازیکنان آن چنان شـــاخصی نیســـتند. 
حتـــی درباره نـــوع اثر گذاری برخـــی بازیکنـــان بزرگ تر نیـــز تردید وجود 
دارد و به همین دلیل اســـت که مالکان اســـتقلال نمی خواهد بی جهت 
هزینه بازیکنانی شـــود که قادر نیســـتند در طول لیـــگ به اصطلاح برای 

اســـتقلال نتیجه عوض کنند.
بـــه هرحال زمزمـــه تغییرسیاســـت مدیران باشـــگاه اســـتقلال تا حدی 
امیدوارکننده  اســـت و اگر مالکان این باشـــگاه به واقـــع دکترین خود را 
در اســـتقلال عملی کننـــد، می تواند آینـــده بهتری را برای اســـتقلال در 
لیگ متصـــور بود اما اگـــر در وادی عمل این سیاســـت به بار ننشـــیند، 
قطعـــاً اتفـــاق خاصی برای اســـتقلال رخ نخواهد داد و اوضـــاع به همان 

منوال که در ســـال های قبـــل رخ داد، پیـــش خواهد رفت.

  سیاست مدیران هلدینگ 
در نقل و انتقالات

پول اضافه نمی دهیم 
بازیکن متوسط نمی گیریم

نیمکت استقلال در محاصره شایعاتنیمکت استقلال در محاصره شایعات

نکوناممیرود،نمیرودنکوناممیرود،نمیرود

یامـــگا فصـــل بعد بـــرای اســـتقلال بـــازی خواهـــد کـــرد؟ در همین 
ع پزشـــک تیم اســـتقلال دربـــاره وضعیت  خصـــوص، محمدعلی زار

ایـــن بازیکـــن توضیحاتـــی ارائـــه کرده کـــه جالب توجه اســـت: 
»شـــرایط یامـــگا ماننـــد قبـــل اســـت و در برنامـــه او، تغییر 

محسوســـی نداشـــته ایم. جراحی هـــای او انجـــام شـــده و 
چشـــم آســـیب دیده اش که مورد عمل جراحی قرار گرفته 

بود، دیـــد مختصری دارد ولی چندان مؤثر نیســـت. منتظر 
گذشـــت زمان هســـتیم تا ببینیم چه خواهد شـــد. ایـــن بازیکن 

کار خـــاص درمانـــی جدیدی نیـــاز ندارد.«
وی در مـــورد وضعیت فعلـــی یامگا و اینکـــه آیا او می توانـــد در فصل 
بعـــد برای اســـتقلال به میـــدان برود یا خیـــر، این واکنش را نشـــان 
داد: »فکر می کنم اکنون راهی فرانســـه شده اســـت. اینکه او بتواند 
برای اســـتقلال بـــازی کند یا خیر مشـــمول گذر زمان اســـت. بحث 
مقرراتـــی نیز وجـــود دارد که کمیته پزشـــکی باید در مـــورد وضعیت 
ســـلامتی ایشـــان نظر بدهد که آیا از نظر فنی مجاز اســـت به عنوان 
یـــک ورزشـــکار حرفه ای با یـــک چشـــم ورزش کند یا خیـــر؟ احتمالاً 
باید یک ســـری اســـتعلامات از فیفـــا و منابع مربوطه گرفته شـــود تا 

در مورد او تصمیم گیری شـــود.«
ایـــن توضیحات در حالی داده شـــده که کوین یامگا اگـــر نتواند برای 
اســـتقلال بازی کند از فهرســـت این تیم کنار گذاشـــته خواهد شد. 
توضیحات پزشـــک اســـتقلال نیز بیانگر ادامه مشـــکل یامگا است. 
اگـــر ایـــن بازیکن به قول پزشـــک تیـــم دید مؤثر داشـــته باشـــد، در 
ترکیب اســـتقلال حفظ خواهد شـــد امـــا درغیر این صـــورت ماجرا 

تغییـــر خواهد کرد.

پزشک استقلال آخرین وضعیت 
یامگا را تشریح کرد

متاسفانه دید مؤثر ندارد

از زمانی که ســـوت پایـــان لیگ برتر 
به صـــدا درآمد، شـــایعات متعددی 
جـــواد  همـــکاری  ادامـــه  دربـــاره 
نکونام با اســـتقلال منتشـــر شـــد. 
البته ایـــن فضا قبـــل از پایان هفته 
آخـــر نیـــز وجـــود داشـــت و برخـــی 
صفحـــات مجـــازی حمـــلات تندی 
به ســـرمربی اســـتقلال داشـــتند و 
او را عامـــل ناکامـــی تیم دانســـتند. 
بـــه همیـــن دلیـــل از جبهـــه خـــود 
اســـتقلالی ها نیز درخواســـت هایی 
از  نکونـــام  برکناره گیـــری  مبنـــی 
ح شد  سرمربیگری اســـتقلال مطر
امـــا بـــه هرحـــال نتیجـــه ای کـــه در 
روز پایانـــی لیـــگ برتـــر رقـــم خورد 

و همـــه دیدند پرســـپولیس بـــه نوعی 
بـــا اشـــتباه داوران بـــه قهرمانـــی لیگ 
برتـــر رســـید، موجب فروکـــش کردن 
انتقـــادات شـــد. از ســـویی نکونام نیز 
کم حامی پشـــت ســـر خود نداشـــت و 
به نوعـــی میان هـــواداران اســـتقلال 
دودســـتگی به وجود 
ایـــن  اســـت.  آمـــده 
میـــان  در  وضعیـــت 
افـــکار مدیـــران و آنها 
ه  تصمیم گیرنـــد کـــه 
ل  ســـتقلا ا ه  شـــگا با
وجـــود  نیـــز  هســـتند 
دارد و برخـــی نکونـــام را 
همچنان گزینه مناسبی 
بـــرای ادامـــه مربیگری در 
اســـتقلال می دانند وبراین 
باورنـــد بایـــد بـــه او یک فصل 
دیگـــر زمـــان داد و برخـــی هم 
بایـــد  اســـتقلال  کـــه  معتقدنـــد 
ســـراغ ســـرمربی خارجـــی بـــرود و 
گزینـــه مطلوب تـــری را برگزیند. تعدد 
دیدگاه هـــا ســـبب شـــده در روزهـــای 
اخیر شـــایعات متعددی دربـــاره آینده 
کاری ســـرمربی اســـتقلال به وجود آید 
و حتـــی برخـــی از جریان هـــای خبری 
مدعی شـــوند که نکونام از اســـتقلال 
خواهد رفت. این اخبار درشـــرایطی به 
گوش می رسد که ســـرمربی استقلال 
طـــی روزهای گذشـــته با مدیـــران این 
باشگاه در تماس بوده و لیست ورودی 
خـــود را نیـــز ارائه کـــرده اســـت. حتی 
قرار اســـت امروز نشســـت نهایی برای 
جمع بندی اهداف و برنامه های فصل 
آتی میـــان مالکان اســـتقلال و نکونام 
برگـــزار شـــود تـــا به نوعـــی تمـــام این 
شـــایعات کـــه در روزهای اخیر منشـــر 
شـــده، از بین برود. بایـــد دید مدیران 
اســـتقلال در قبال ســـرمربی خود چه 
تصمیمـــی اتخـــاذ خواهنـــد کـــرد و آیا 
 این شـــایعات از میـــان خواهـــد رفت 

یا خیر؟!
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